

HX60 PLUS 高速皮壳机

HX60 PLUS CASE MAKING MACHINE

【先短后长书刊款】
Short-Long Book Making Model



HX精装系列

HX HARDCOVER SERIES

机器特性 Machine Characteristics

- 物联网对接ERP/MCS在线智能监控系统
- 高速度和低故障率
- 不停机续纸封面输送飞达
- 纸板输送飞达可以移开，便于快速转版或保养
- 定位控制精准，并且在机器运行中可微调
- 摆动式直线输送专利设计保证壳子在传送过程中不划伤封面
- 摺角和包边专利设计确保包边质量
- 通过叼牙滚筒和上胶轮的挤压上胶以及胶水黏度控制仪，保证上胶质量，节省用胶量
- 上胶、粘合和压辊专利设计保证了封面和纸板粘合精度，有效防止粘合过程中产生空壳和气泡

- Internet of Things docking ERP/MCS online intelligent monitoring system
- High speed and low failure rate
- Non-stop feeding paper cover conveying feeder
- The cardboard feeding feeder can be removed for quick transfer or maintenance
- Positioning control is precise, and can be fine-tuned while the machine is running
- The patented design of oscillating linear conveying ensures that the shell does not scratch the cover during the conveying process
- The patented design of corner folding and hemming ensures the quality of hemming
- Through the squeezing and gluing of the gripper roller and the gluing wheel and the glue viscosity control instrument, ensure glue quality, save the amount of glue
- The patented design of gluing, bonding and pressing roller ensures the accuracy of the cover and cardboard bonding, which is effective
- Prevent the formation of empty shells and bubbles during the bonding process

设备参数 Parameters

最快速度	Fastest Speed	60pcs/min
纸板厚度	Board Thickness	1-4mm (可选购附加装置最小至0.6mm)
中径宽度	Spine Width	6-80mm
槽轨宽度	Width of Channel Rail	4-15mm
硬中径厚度	Thickness of Hard Middle Meridian	1-4mm (宽度为6mm的硬中径最大厚度为2.5mm)
软中径厚度	Thickness of Flexible Spine	0.3-0.5mm
封面材料厚度	Thickness of Cover Material	0.1-0.3mm
压缩空气要求	Compressed Air Requirements	650L/min @6bar
最大皮壳尺寸 (展开)	Maximum Case Size	680x390mm
最小皮壳尺寸 (展开)	Minimum Case Size	105x160mm

